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For rent by Supereal. Lovely one-bedroom apartment in Lintgen!

This apartment of + 64 sgm is located on the 2nd floor of a small residence. It consists of
an entrance hall, a living room of £ 23 sqm, a fitted kitchen, one bedroom with access to a
bathroom with toilet, and a separate toilet.

On the upper floor, the property also includes a spacious private storage area as well as a
space for a washing machine and dryer in a shared laundry room.

Outside, you will find two private parking spaces and a communal garden for the
residence.

Located just a few minutes from Mersch, Lintgen offers a peaceful living environment
along the Alzette valley, surrounded by nature while still benefiting from excellent
connections to Luxembourg City.

The apartment is available from October 15th.

If you need more information or an estimation of your property, don't hesitate to contact
our super team! Supereal. Smart real estate services.
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A louer par Supereal. Joli appartement une chambre a Lintgen !

Cet appartement de + 64 m? est situé au 2éme étage d'une petite résidence. Il se

compose d'une entrée, d'un séjour + 23 m?, d'une cuisine équipée, d'une chambre avec
acces a une salle de bains avec wc et d'un we séparé.

Ce bien comprend également & I'étage supérieur un bel espace de stockage/rangement
privé et d’'un emplacement pour un lave-linge et séeche-linge au sein d'une buanderie
commune.

A l'extérieur, deux emplacements de parking et un jardin commun & la résidence.

Situé a seulement quelques minutes de Mersch, Lintgen offre un cadre de vie paisible
au bord de la vallée de I’Alzette, entouré de nature tout en bénéficiant d’excellentes
connexions vers Luxembourg-Ville.

L'appartement est disponible & partir du 15 octobre.

Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n‘hésitez pas a contacter
notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.
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details

» apartment
» surface: 64 m?
» 1.350€

e | bedroom(s)

1 bathroom(s)

availability: 15.10.2025
reference: r_pan_22487
year of construction 2001
cpe: ee

charges: 250€
deposit: 2700€

® agency fees: 790€

address: 17 Route Principale, Lintgen, Luxembourg
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smart real estate services

+352 26 26 26 66
hello@supereal.lu
55 rue de la vallée
[-266] Luxembourg
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